
Virtual Summer Reading Program
This year the summer reading program will be by registration only. We will be hosting a private
Facebook group where families can partake in a summer read along (book provided free to keep) crafts
and games in addition to the Summer Reading Program offered by TD Canada. For more information or
to register message Falher Library on Facebook or email us at librarian@falherlibrary.ab.ca
 
TD Summer Reading Program Website: https://www.tdsummerreadingclub.ca/about_the_club
TD Summer Reading Club Facebook: https://www.facebook.com/TDSRC.CLETD
TD Summer Reading Club Instagram: https://www.instagram.com/tdsrc_cletd/

Friends of the Falher Library
Society

 
Annual General Meeting
Monday, June 29th, 2020

10:00 AM
Virtual meeting

This is your official 21 day notice.
 

Join our Zoom Meeting
https://us02web.zoom.us/j/88242953981

Meeting ID: 882 4295 3981

Newsletter June 2020

New and Interesting
E-Resources

Bibliothèque des Amériques

Je suis ravi d'annoncer une nouvelle ressource
électronique, Bibliothèque des Amériques! Avec des
livres pour tous les âges, y compris des auteurs très
populaires comme Louise Tremblay D'essiambre est
Jean-Pierre Charland. Il y a des milliers de livres à
découvrir!

Find all of these and more HERE

http://falherlibrary.ab.ca/
https://www.tdsummerreadingclub.ca/about_the_club
https://www.facebook.com/TDSRC.CLETD
https://www.instagram.com/tdsrc_cletd/
https://us02web.zoom.us/j/88242953981
https://emprunt.bibliothequedesameriques.com/home?fbclid=IwAR3D_x6gHZ5Hw_8NgOZuonl2jUqUuDN-kbkcmxzKbrKdANgNGZSQzyRC7rw
https://emprunt.bibliothequedesameriques.com/home?fbclid=IwAR3D_x6gHZ5Hw_8NgOZuonl2jUqUuDN-kbkcmxzKbrKdANgNGZSQzyRC7rw
https://emprunt.bibliothequedesameriques.com/home?fbclid=IwAR3D_x6gHZ5Hw_8NgOZuonl2jUqUuDN-kbkcmxzKbrKdANgNGZSQzyRC7rw
https://falherlibrary.ab.ca/eResources


Covid-19 Board Update June 2, 2020

 

Click here for more information.  

All physical items currently checked out are due July 31st, so you have lots of time.  We will be quarantining
returned items for several days before checking them in, so they will remain on your account longer than
usual.  We will waive late fees that result due to this process.

If your card came due after March 17th, it currently has already been reset to July 31st.   
If you haven’t already taken advantage of the free TRAC card access offered by the Peace Library System at
Get-A-Library-Card, make sure to do so soon as it will only be available for a limited time and will only be
valid for the duration of the libraries closure.

This service will only be available for items from our local collection.
Details on how to search for these items are posted here.  

We Remain Closed Due to COVID-19. 
Access e-Resources and Falher Library CERC information 24/7 online. 
 
Please check back here for the most recent Board Update on our closure.  Covid-19 Board Update
 
Protecting our staff and communities is our priority, and we will only reopen when guidance from Alberta Public
Health officials indicates the risk from COVID-19 has significantly subsided.  In the meantime, our staff are
working to support you behind the scenes, and finding ways to keep services going despite being closed to the
public.   Plan to visit the Library website or our Facebook page often to keep help connected with us and others
in your community.  
 
If you do not already have a library card, please click on this link Get-A-Library-Card to apply for FREE access
provided by the Peace Library System (PLS) to support the residents of all PLS municipalities during this
difficult period. We will continue to offer virtual services and remote support, and starting in July will add:
 
1.  Our Summer Reading Program will be offered online.  

 
2.  Our book return will reopen on June 30th

 
3.  All of our existing library memberships will be extended, until we reopen to the public 

 
4. We will be offering limited, appointment-only curbside pickup, starting July 3rd, by appointment.  

 
Local library cards will continue to have full TRAC access to allow you to search for, and request items online,
by email, or by phoning the Library at 780-837-2776, in addition to reading online, until we reopen to the public. 
 

Our staff continue to work primarily from home, so please email librarian@falherlibrary.ab.ca or leave a voice
message (780) 837-2776 and they will get back to you.

 
Please check the SRRED Community Calendar at https://play.smokyriverregion.ca/en/calendar/

for details on how to participate closer to the date, or contact the Board by email at
falherregional.im.libraryboard@gmail.com if you have questions, concerns, or are interested in adding your

voice to the Board.

https://www.facebook.com/FalherBibliotheque/posts/1350300938489304?__xts__[0]=68.ARC4I5v3Mk-aNnCMPg0crcztdg02O8_M81YqMQJQdTGgO3tj3PHSZgivjehbHjR92cOqFhS3fHp9RzIDXzXz0w3qSqUMnDgU7iuZyMZJlObkw_Bf1Or4Aa58532YLTXd8_DN4ekms36kyluOAtQUpxFjxyPKHrKNasiM-iAo5kbKl1XlsJ71jjBscb8pivOS3Nzvd0QSwmODoMahhCViBd557bMTiVmobz005wZ6F6IPVjFukOLZ6KiHx-lwGZjGVWmR4KHdqhOChVkuNIyajusH6HFZyqHg7LKr_Is4IQVusaY4YFQTZLMOqdvM_QohA7Zyxl0PE9pRr8hRbhBBAUZZYA&__tn__=-R
https://www.falherlibrary.ab.ca/Using-the-Library
https://www.falherlibrary.ab.ca/
https://www.facebook.com/FalherBibliotheque/?eid=ARBwHpD-_gmAc9UxBW1H3ozA2Hx8Atai_nR4QcFLq_StadwAkbeQgzpVApj9wg80_OHRKMmp3j50zeMR
https://peacelibrarysystem.ab.ca/Get-A-Library-Card
http://falherlibrary.ab.ca/
https://play.smokyriverregion.ca/en/calendar/
http://gmail.com/


Cliquez ici pour de plus amples renseignements.  

En raison de la COVID-19, la bibliothèque Falher sont fermées. Accédez en ligne aux ressources électroniques
et à l'information sur le CERC de la bibliothèque Falher 24 heures sur 24, 7 jourssur 7. 
 
Quand:        17 mars - jusqu'à nouvel ordre
 
Veuillez consulter ici les dernières mises à jour duconseil d'administration sur notrefermeture.  Cliquez ici pour voir
comment. Mise à jourdu conseil d'administration sur la Covid-19
 
La protection de notre personnel et de nos communautés est une prioritépour nous. Par conséquent, nous ne
rouvrirons que lorsque les directives desresponsables de la santé publique de l'Albertaindiqueront que le risque lié
à la COVID-19 s'est considérablement réduit.  Enattendant, notre personnel travaille dans les coulisses pour vous
soutenir ettrouver des moyens de maintenir les services malgré la fermeture aupublic.  Prévoyez de visiter
souventle siteWeb de la bibliothèque ou notre pageFacebook pour maintenir le lien avec nous et les autres
membres devotre collectivité.  
 
Si vous n'avez pas encore de carte de bibliothèque,veuillez cliquer sur ce lien Obtenir unecarte de bibliothèque
pour demander l'accès GRATUIT fourni par le Peace Library System (PLS) qui soutient les résidentsde toutes les
municipalités de PLS pendant cettepériode difficile.
 
Nous restons fermés au public jusqu'à nouvel ordre, mais nous continuerons à offrir des services virtuels et une
téléassistance et, à partir de juillet, nous ajouterons :
 
1.  Notre programme de lecture d'été sera proposé en ligne.

 
2.  Notre service pour le retour des livres rouvrira le 30 juin.
Tous les articles physiques empruntés doivent être remis le 31 juillet, vous avez donc beaucoup de temps.  Nous
mettrons en quarantaine les articles retournés pendant plusieurs jours avant de les enregistrer, de sorte qu’ils
apparaitront sur votre compte plus longtemps que d'habitude.  Nous annulerons les frais de retard occasionnés par
cette procédure.
 
3.  Toutes les adhésions à notre bibliothèque seront prolongées jusqu'à la réouverture au public. 
Si votre carte est arrivée à échéance après le 17 mars, la date d’échéance a déjà été reportée au 31 juillet.   
Si vous n'avez pas encore profité de l'accès gratuit à la carte TRAC offerte par le Peace Library System (PLS) en
obtenant une carte de bibliothèque, assurez-vous de le faire bientôt.
 
4. Nous offrirons un service de ramassage limité, sur rendez-vous seulement, à partir du 3 juillet.  
Ce service ne sera offert que pour les articles de notre collection locale.
Les détails sur la façon de rechercher ces articles sont affichés ici.  
 
Les cartes de bibliothèque locale continueront d'avoir un accès complet au système TRAC pour vous permettre de
rechercher et de demander des articles en ligne, par courriel ou en téléphonant à la bibliothèque au 780-837-2776,

en plus de les lire en ligne, jusqu'à ce que nous rouvrions nos portes au public. 
 

Notre personnel continue de travailler principalement à domicile, veuillez donc envoyer un courriel à
librarian@falherlibrary.ab.ca ou laisser un message au (780) 837-2776 pour toute question ou communication.

https://www.facebook.com/FalherBibliotheque/posts/1350300938489304?__xts__[0]=68.ARC4I5v3Mk-aNnCMPg0crcztdg02O8_M81YqMQJQdTGgO3tj3PHSZgivjehbHjR92cOqFhS3fHp9RzIDXzXz0w3qSqUMnDgU7iuZyMZJlObkw_Bf1Or4Aa58532YLTXd8_DN4ekms36kyluOAtQUpxFjxyPKHrKNasiM-iAo5kbKl1XlsJ71jjBscb8pivOS3Nzvd0QSwmODoMahhCViBd557bMTiVmobz005wZ6F6IPVjFukOLZ6KiHx-lwGZjGVWmR4KHdqhOChVkuNIyajusH6HFZyqHg7LKr_Is4IQVusaY4YFQTZLMOqdvM_QohA7Zyxl0PE9pRr8hRbhBBAUZZYA&__tn__=-R
https://www.falherlibrary.ab.ca/About-Us/Covid-19-Updates
http://www.falherlibrary.ab.ca/
https://www.facebook.com/FalherBibliotheque/?eid=ARBwHpD-_gmAc9UxBW1H3ozA2Hx8Atai_nR4QcFLq_StadwAkbeQgzpVApj9wg80_OHRKMmp3j50zeMR
https://peacelibrarysystem.ab.ca/Get-A-Library-Card
https://www.falherlibrary.ab.ca/Using-the-Library
http://falherlibrary.ab.ca/

